
Protokoll	  nr	  7	  2011	  fört	  vid	  styrelsemöte	  med	  Svenska	  Pudelklubbens	  Centralstyrelse	  lördag	  den	  7	  
maj	  2011	  I	  STOKKs	  lokal,	  Stockholm	  

Närvarande:	   Madeleine	  Bergendahl,	  ordförande	  

	   Lotta	  Sandell	  

	   Barbro	  Teglöf	  

	   Liss-‐Britt	  Elegård	  

	   Lena	  Jonsson	  

	   Christer	  Ivarsson	  

Anmält	  förhinder:	  Lena	  Tellberg,	  Lena	  Petri,	  Marita	  Simring	  

	  

§	  89	  Mötets	  öppnande	  

Ordföranden	  hälsade	  välkommen	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat.	  Lena	  Jonsson	  och	  Christer	  Ivarsson	  
träder	  in	  som	  ordinarie	  ledamöter	  under	  dagens	  möte.	  

§	  90	  Fastställande	  av	  dagordning	  

Dagordningen	  fastställdes	  enligt	  utsänt	  förslag.	  

§	  91	  Val	  av	  justerare	  

Lena	  Jonsson	  utsågs	  att	  justera	  dagens	  protokoll.	  

§	  92	  Föregående	  mötes	  protokoll	  

Protokoll	  från	  föregående	  möte	  gicks	  igenom	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

§	  93	  Ekonomi/	  medlemssiffror	  

En	  ekonomisk	  redovisning	  från	  kassören	  gicks	  igenom	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

På	  en	  fråga	  från	  medlem	  vad	  ett	  extra	  nummer	  av	  PudelNytt	  skulle	  kosta,	  beslutades	  att	  debitera	  
produktionskostnaden,	  SEK	  25,	  plus	  portokostnad.	  

Medlemssifforna	  för	  perioden	  visar	  en	  minskning	  med	  2	  personer.	  

§	  94	  PudelNytt	  och	  hemsidan	  

Madeleine	  har	  haft	  kontakt	  med	  PudelNytts	  redaktör	  och	  påpekat	  vikten	  av	  att	  vi	  håller	  oss	  inom	  
ramarna	  för	  budgeten.	  	  Hon	  har	  även	  framfört	  önskemål	  om	  att	  CS	  får	  besked	  om	  kommmande	  
temanummer.	  	  Framfördes	  önskemål	  till	  redaktionsgruppen	  om	  att	  CS	  vill	  ha	  uppgift	  på	  sidantal	  och	  
innehåll	  I	  tidningen	  innan	  den	  går	  till	  korrektur.	  Madeleine	  kontaktar	  Lena	  P	  i	  frågan.	  



Styrelsen	  uppdrog	  åt	  Lotta	  att	  till	  nästa	  ordinarie	  styrelsemöte	  ta	  in	  offert	  på	  PudelNytt	  I	  A4-‐format	  
inklusive	  portokostnader.	  	  

Denna	  del	  av	  paragrafen	  förklarades	  omedelbart	  justerad.	  

Efter	  samtal	  med	  Madeleine	  har	  Sanna	  Arvidsson	  sagt	  sig	  gärna	  kvarstå	  som	  webmaster	  för	  
hemsidan.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  Sanna	  får	  en	  gratis	  annons	  på	  hemsidan	  samt	  I	  ett	  valfritt	  nummer	  
av	  PudelNytt.	  

Arbetet	  med	  den	  nya	  hemsidan	  pågår.	  Den	  kommer	  dock	  inte	  att	  bli	  klar	  till	  15	  maj,	  som	  planerat.	  Då	  
frågan	  är	  av	  högsta	  prioritet,	  är	  det	  önskvärt	  att	  det	  kommer	  en	  redovisning	  till	  nästa	  ordinarie	  
styrelsemöte.	  

Mail	  har	  kommit	  från	  Carina	  Enberg,	  som	  gärna	  kvarstår	  som	  övergripande	  och	  samordnande	  
redaktör	  för	  sidorna	  på	  Facebook.	  CS	  tackar	  för	  det	  erbjudandet.	  

Styrelsen	  beslutade	  göra	  ett	  upprop	  på	  Facebook,	  hemsidan	  och	  I	  PudelNytt	  om	  frivilliga,	  som	  vill	  
arbeta	  med	  kritikdatabasen.	  Uppdrogs	  åt	  Lotta	  att	  vara	  kontaktperson.	  Madeleine	  kontaktar	  
Facebook,	  hemsidan	  och	  PudelNytt.	  

Hemsidans	  länksidor	  är	  betalda	  till	  sista	  juni.	  Uppdrogs	  åt	  Marita	  att	  fakturera	  länkarna	  från	  juli	  och	  
framåt.	  

En	  pudeluppfödare,	  som	  är	  under	  utredning	  av	  Disciplinnämnden	  har	  meddelats	  icke	  hänvisning.	  
Styrelsen	  beslutade	  att	  uppfödare,	  som	  av	  SKK	  meddelats	  icke	  hänvisning,	  inte	  får	  stå	  kvar	  I	  
uppfödarregistret	  och	  på	  länksidan.	  

§	  95	  Domarkonferensen	  

Välkomstbrev	  och	  preliminär	  deltagarlista	  har	  skickats	  till	  de	  domare,	  som	  har	  tidigare	  tackat	  ja.	  	  Ett	  
utkast	  till	  domarkompendiet	  kommer	  att	  presenteras	  på	  nästa	  ordinarie	  styrelsemöte.	  Uppdrogs	  åt	  
Lotta	  att	  vidtala	  de	  personer	  som	  föreslagits	  som	  ansvariga	  för	  visningshundar	  till	  
domarkonferensen.	  

§	  96	  Nordisk	  Pudelkonferens	  

Styrelsen	  beslutade	  att	  brevet	  om	  delat	  CACIB	  för	  toypudel	  ska	  skickas	  till	  SKK	  tillsammans	  med	  ett	  
följebrev.	  Madeleine	  och	  Lena	  T.	  skriver	  brevet.	  

REC-‐mötet	  I	  Paris	  diskuterades.	  Lotta	  och	  Lena	  T	  deltar	  som	  SPKs	  representanter.	  	  Styrelsen	  
beslutade	  meddela	  de	  nordiska	  pudelklubbarna	  att	  SPK	  erbjuder	  sig	  att	  författa	  en	  skrivelse,	  som	  ska	  
tas	  med	  till	  REC-‐mötet.	  	  Norska	  Pudelklubben	  –	  NPK	  -‐	  föreslås	  kalla	  till	  telefonmöte	  och	  Madeleine	  
håller	  kontakt	  med	  NPK	  angående	  detta.	  Lotta	  och	  Lena	  T	  gör	  ett	  utkast	  till	  brevet	  efter	  
telefonmötet.	  

§	  97	  RAS-‐dokumentet	  

Styrelsen	  beslutade	  enhälligt	  att	  godkänna	  förslaget	  till	  reviderat	  RAS-‐dokumentet	  och	  skicka	  in	  till	  
SKK	  för	  fastställan	  tillsammans	  med	  ett	  följebrev.	  



	  

§	  98	  SPKs	  70-‐års	  jubileum	  

Styrelsen	  beslutade	  tillfråga	  avdelningarna	  om	  de	  är	  intresserade	  av	  att	  köpa	  muggar	  med	  logga	  I	  
guld	  inför	  70-‐års	  jubileumet.	  Uppdrogs	  åt	  Marita	  att	  kontakta	  avdelningarna.	  Uppdrogs	  även	  åt	  
Marita	  att	  fråga	  avdelningarna	  om	  de	  är	  intresserade	  av	  att	  köpa	  den	  planerade	  kalendern.	  

§	  99	  Pudelseminarium	  

Mellansvenska	  avdelningen	  har	  planerat	  ett	  pudelseminarium	  I	  mars	  2012,	  varför	  CS	  inte	  kommer	  att	  
arrangera	  något	  seminarium	  samma	  år.	  CS	  kommer	  dock	  att	  erbjuda	  hjälp	  med	  arrangemanget.	  
Uppdrogs	  åt	  Lena	  T	  att	  skriva	  till	  avdelningen	  I	  ärendet.	  

Styrelsen	  beslutade	  tillsätta	  en	  arbetsgrupp	  för	  planering	  av	  kommande	  seminarier.	  

§	  100	  Remiss	  SKKs	  stadgar	  

Remiss	  angående	  ändring	  av	  SKKs	  stadgar	  gicks	  igenom.	  De	  föreslagna	  ändringarna	  tillstyrktes	  av	  
styrelsen.	  	  Uppdrogs	  åt	  sekreteraren	  att	  besvara	  remissen.	  

§	  101	  Inkomna	  skrivelser	  

1 Mail	  angående	  vWD.	  Barbro	  T	  svarar	  
2 Tackbrev	  från	  Finska	  Kennelklubben	  
3 Tackbrev	  från	  Norska	  kennelklubben	  
4 SKK,	  inbjudan	  till	  grundutbildning	  avelsfunktionärer	  
5 SKK,	  föredragningslista	  CS	  2/2011	  
6 SKK,	  utvärdering	  av	  RAS	  
7 SKK,	  momslagstiftning.	  	  Uppdrogs	  åt	  Lena	  T	  att	  tillskriva	  EU-‐kommisionen	  
8 SKK,	  nya	  kontaktuppgifter	  
9 Mail	  från	  Lorena	  Morati	  ang	  produktion	  av	  bok.	  Uppdrogs	  åt	  sekreteraren	  att	  vidareb	  

efordra	  brevet	  till	  Kristina	  Sahlström	  och	  Nils-‐Arne	  Törnlöv	  
10 SKK,	  avliden	  exteriördomare	  
11 SKK,	  utbildning	  av	  ordförande,	  sekreterare	  och	  kassör	  
12 SKKs	  valberedning	  
13 Tackbrev	  från	  Carina	  Enberg	  
14 SKK,	  samarbetsplan	  Studiefrämjandet	  
15 Norska	  Pudelklubben,	  möte	  med	  nordiska	  pudelklubbar	  

	  
§	  102	  Rapporter	  
Ordföranden	  har	  haft	  ett	  antal	  medlemskontakter	  I	  olika	  frågor.	  
Avelskommittén	  har	  fått	  frågor	  angående	  uppgift	  om	  ögonundersökning	  på	  
valphänvisningsblanketten.	  Barbro	  T	  har	  svarat.	  
Fråga	  har	  kommit	  från	  en	  dansk	  uppfödare,	  som	  önskar	  få	  in	  en	  valpkull	  på	  hemsidan	  efter	  en	  tik,	  
som	  inte	  är	  utställd.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  inte	  ta	  in	  kullen	  på	  valphänvisningslistan.	  
	  
	  



§	  103	  Protokoll	  från	  avdelningarna	  
Protokoll	  nr	  12/10	  från	  Västra	  avdelningen	  samt	  protokoll	  nr	  10/10,	  1/11	  och	  5/11	  från	  Norra	  
avdelningen	  gicka	  igenom	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  
§	  104	  Protokoll	  från	  SKK	  
För	  information	  rapporterades	  från	  SKKs	  protokoll	  CS	  1/11,	  DK	  1/11,	  DN	  3/10,	  FK	  1/11,	  2/11,	  UKK	  
1/11	  och	  UtstK	  1/11.	  
	  
§	  105	  Övriga	  frågor	  
Eva	  Lindahl	  har	  avsagt	  sig	  uppdraget	  som	  ”klok	  gumma”.	  Styrelsen	  uppdrog	  åt	  Christer	  att	  tillfråga	  
Carola	  Eliasson	  Åström	  att	  efterträda	  henne.	  
Pudelnationalen	  2014	  ska	  ansökas	  I	  december	  I	  år.	  Noterades	  vikten	  av	  att	  tidigt	  tillsätta	  en	  
arbetsgrupp,	  som	  arbetar	  med	  nationalen.	  Uppdrogs	  åt	  alla	  att	  fundera	  på	  dels	  lämpliga	  deltagare	  I	  
gruppen,	  dels	  lämplig	  plats	  att	  vara	  på.	  
	  
§	  106	  Nästa	  möte	  
Nästa	  ordinarie	  möte	  blir	  den	  11	  juni	  I	  STOKKs	  lokal.	  
	  
§	  107	  Avslutning	  
Ordföranden	  tackade	  de	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
Vid	  protokollet	  
	  
	  
Liss-‐Britt	  Elegård	  
	  
	  
Justeras	  
	  
	  
	  
Madeleine	  Bergendahl	   	   	   Lena	  Jonsson	  
ordförande	  
	  

	  

	  

	  

	  


